
La ciutadania tenim dret a un habitatge digne, no a un parche  
 
La política d'habitatge a l'estat espanyol és un veritable desastre, i els seus efectes són 
devastadors, en especial per a certs col·lectius a ciutats com Barcelona, que veiem com l'accés 
a un habitatge digne cada cop és més difícil, per no dir gairebé impossible. El municipi ha patit 
les conseqüències dels pisos turístics, de l'increment de la demanda de pisos de lloguer, però 
sobretot d'una mala gestió per part de l'Ajuntament de Barcelona en els darrers anys.  
 
En un moment en el que el nombre de sol·licituds d'habitatge públic està en màxims històrics i 
en el que la taula d'emergències ha vist incrementar més que mai els casos pendents de 
resoldre, la gestió d'Ada Colau en matèria d'habitatge ha estat pèssima. Prometent tenir 8000 
nous pisos durant el seu mandat (xifra que mai s'ha arribat a aconseguir) al final no n'ha fet ni 
el 10%. I pel que fa a nous contractes de lloguer social, n'ha fet només 278, quan en la època 
de Jordi Hereu se'n feien més de 900.  
 
No contenta amb això, ara sembla que Ada Colau vol normalitzar la precarietat i la ineficiència 
del seu govern, i ha decidit crear uns pisos prefabricats per a persones en situació de 
vulnerabilitat. Per fer una descripció dels pisos, la situació seria aquesta. No tenen cèdula 
d'habitabilitat, a la realitat s'ha demostrat que el temps de construcció no és tan ràpid com 
prometien, i només són una mica més barats que un pis normal i corrent. A més a més, està 
pensat per llogar a persones en situació de vulnerabilitat i/o sol·licitants d'habitatge públic, 
però oferint un contracte de lloguer de 5 anys, sense possibilitat de prorrogació, per la qual 
cosa és una mesura temporal que no soluciona cap problema de futur. 
 
Des del PSC de Barcelona, considerem que aquests pisos prefabricats són un insult a la situació 
de les persones que tenen problemes per accedir al seu dret a un habitatge digne. Ada Colau 
no pot solucionar el problema de l'habitatge a la ciutat amb parches com aquest. Perquè, per 
uns pocs diners més per pis, l'alcaldessa hauria pogut fer construir pisos dignes, amb cèdula 
d'habitabilitat, i incrementar així el parc d'habitatge públic de la ciutat, que es troba en nivells 
molt baixos. Aquests pisos no són aptes per una família de 4 membres que han perdut la seva 
llar, per exemple. Són pisos molt petits i no aptes per habitar-hi dins. Lamentem profundament 
que el govern de Colau es dediqui a malgastar els recursos limitats de la ciutat, tant a nivell de 
solars públics com de diners de la ciutadania barcelonina, en parches temporals i no en 
solucions reals que aportin benestar a la ciutadania.  
 
Des d'aquesta organització, exigim a Ada Colau que posi marxa enrere aquests projectes i que 

es dediqui a fer el que no ha fet en tot el seu mandat, que és solucionar el problema de 

l'habitatge. Necessitem que s'incrementi el número de pisos construïts que es puguin adherir 

al parc públic d'habitatge. Necessitem més inversió en rehabilitació dels habitatges. 

Necessitem solucions davant els pisos turístics. Necessitem, sobretot, més recursos a la taula 

d'emergències socials per fer front als casos que tenen pendents de solucionar, i que cada cop 

és més elevat. I, com a socialistes, reclamem que hi hagi una part dels pisos de lloguer social 

destinats per al col·lectiu de persones joves, així com d’altres que pateixen la precarietat de 

forma més severa. Necessitem, en definitiva, que Ada Colau faci el que se suposa que ha de 

fer, que és garantir un millor accés a l'habitatge, cosa que, per ara, no ha fet ni en una petita 

part. 


